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Proszę o odpowiedź W Sprawie:

Proszę o informację kiedy spółka miejska MWIK przewiduje wymianę

azbestowych rur wodociągowych na terenie osiedla Sławięcice. Kiedyś podana

została graniczna data wymiany tej infrastruktury i chciałbym się dowiedzieć

kiedy będzie to realizowane i czy podana wcześniej data i plany sa utrzymane

czy zostały zmienione.

Proszę o informację, gdzie taka infrastruktura jest aktualnie jeszcze w użytkowaniu na terenie

osiedla Sławięcice oraz Miejsce Kłodnickie
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